
 
Fra: Susanne Birgitte Jørgensen  
Sendt: 3. februar 2010 13:53 
Til: Lars Vesterskov Andreasen; Rikke Overby Sørensen - Park og Vejcenter Planlægning 
Cc: Grp SÆ - Kærbo - Reperatører (SUS) 
Emne: Fliser på Kærbo ved hovedindgang ved handicapparkeringspladser 
 
Hej Lars 
 
Reparatørerne har skrevet flere gange om fliser som ligger MEGET løst og som udgør en 
sikkerhedsmæssig risiko idet vores ældre borgere som er dårligt gående flere gange har været ved at 
falde over dem, ligesom der er små ”brosten som mangler så der er huller som de kan snuble i. 
Der skal gøres noget nu, inden der sker en faldulykke  
Det er ved hovedindgangen og ved handicap parkeringspladserne. 
Jeg har nu haft borgere som har klaget, så der skal gøres noget NU 
 
Vil du tage dig af det og give mig en tilbagemelding om hvornår skaderne bliver udbedret 
 
v.h. Susanne 
 
 
Fra: Susanne Birgitte Jørgensen  
Sendt: 7. december 2010 08:19 
Til: Rikke Overby Sørensen 
Cc: Grp SÆ - Kærbo - Reperatører (SUS); Per Tostenæs 
Emne: SV: Kærbo - status på belægningsproblematik 
 
Rikke, jeg håber meget snart, at der sker noget, inden der er borgere som falder og kommer til skade. 
Fliserne ligger værre og værre og nogen steder mangler der små brosten  og vi har gjort opmærksom 
på problemet over, som jeg husker det,  flere år v.h. Susanne 
 
 
 
Fra: Susanne Birgitte Jørgensen [mailto:Susanne Birgitte Jørgensen]  
Sendt: 11. maj 2011 15:40 
Til: Rikke Overby Sørensen 
Emne: VS: Kærbo - status på belægningsproblematik 
 
Hej Rikke 
 
Hvordan går det med hensyn til omlægning af fliser ved hovedindgangen på Kærbo? 
Det bliver mere og mere farligt for borgere og personale der har været fald allerede, så jeg håber at 
der er ved at være klarhed over det så vi kan få lagt fliserne om 
 
v.h. susanne 
 
 
Fra: Susanne Birgitte Jørgensen  
Sendt: 11. oktober 2011 16:29 
Til: Rikke Overby Sørensen 
Cc: Grp SÆ - Kærbo - Reperatører (SUS) 
Emne: fliser ved riste ved hovedindgang Kærbo 
 
Hej Rikke 
 
Jeg havde besøg af en af chaufførerne i dag som fortalt at en af vores borgere faldt i går 
eftermiddags med sin rollator, fordi rollatoren sad fast ved en rist hvor der mangler små brosten, kan 
det ikke udbedres hurtigt så det ikke sker igen? Han kom heldigvis ikke til skade 
 
v.h. Susanne 



 
 
Fra: Susanne Birgitte Jørgensen  
Sendt: 14. juni 2013 12:24 
Til: Rikke Overby Sørensen 
Cc: Grp SÆ - Kærbo - Reperatører (SUS) 
Emne: VS: Fliser ved indgangen  
 
Hej Rikke 
 
Det kan ikke vente med fliserne , det bliver værre dag for dag. Jeg vil gerne have i kommer over og 
kigger på det igen, det ender med brækkede ben, og det er ikke i orden. Det er borgere som er dårligt 
gående og fliserne ligger meget ulige, så de vipper 
 
v.h. Susanne 
 


